

0222外縣市個案公共場所足跡

案19951

日期	時間	地點
2/12	11:00-16:00	竹圍漁港大園區漁港路451巷25號
	-	中壢火車站 (板橋往返中壢)
	-	亞通客運703路線

- 曾出入相關場所者，請於足跡重疊次日起14天，進行自我健康監測。
- 自我健康監測期間如有發燒、上呼吸道、腹瀉、嗅味覺異常等疑似症狀，請撥打**1922或0800-033355專線通報**，並佩戴醫用口罩儘速就醫，就醫時請主動告知接觸史、旅遊史、職業暴露及身邊是否有其他人有類似症狀，請勿搭乘大眾交通運輸工具。
- 相關疑問請撥打1922



February 22 Cases' Footprints of Public Places in Other Counties and Cities

英文

Case 19951

Date	Time	Place
2/12	11:00- 16:00	Zhu Wei Fishing Port No. 25, Lane 451, Yugang Road, Dayuan District
	-	Zhongli Railway Station (from Banqiao to Zhongli)
	-	Yatung Bus Route 703

- For those who have been in and out of relevant places, please conduct self-health monitoring **14 days** from the day after the overlapped footprints.
- If you have fever, upper respiratory tract, diarrhea, abnormal smell and taste during the self-monitoring period, please call **1922** or **0800-033355** to report, wear a medical mask and take medical treatment as soon as possible. Please actively inform your contact history, travel history, occupational exposure, and whether anyone around you has similar symptoms when you go to the doctor. Please do not take public transportation.
- For related questions, please call **1922**.



桃園市政府新住民聯合服務中心

台南案20216隔離前台南市活動足跡

日期	活動史
2/12	接觸高雄市個案19732 11:30-12:00
2/14	接獲居家隔離通知

- ◆ 歸仁區20多歲女性個案，Ct值31.94
- ◆ 已完整接種2劑COVID-19疫苗
- ◆ 個案為高雄市案19732接觸者、台南市案19862、案19949、案20101、案20164同住家人
- ◆ 2/14：因高雄案19732確診，被匡列為居家隔離，採檢結果陰性
- ◆ 2/16：出現輕微發燒症狀，採檢結果陰性
- ◆ 2/20：為案20164之照顧者，因案20164確診，安排採檢，結果陰性
- ◆ 2/21：再次安排採檢後，陽性確診